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Адрес Hiking Safety Glass Co.,LTD 
Wendeng Road, Qingdao City,  
Shandong province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
HIKING SAFETY GLASS CO.,LTD is a professional supplier of all types of safety glass, mainly export its products to all
around the world. Our company is located at Qingdao city, which is famous for its glass industry and convenient sea-way
transportation. We also have long-term cooperation factory partner in Jiangsu Province, which is near Shanghai Port. We
produce a variety of safety glass, including tempered glass, insulated glass, laminated glass, low-e glass, solar glass with
various thickness and colors, as well as the special glass as the clients´ requirement. Most of the products are applied in
fixed door, window, sliding door, enclosure,shower room, pool fencing, balustrading and so on; Our products are widely
used in constructions, household appliances, furnitures, sanitary wares, decorations and other industries.

Company Profile of Hiking Safety Glass Co.,LTD

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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